
U Drnišu, listopad 2014. Godine 

 

Poštovani predsjedniće HKDM gospodine Pezo. 

 

Kako će uskoro mjesec dana od dana sastanka Povjerenstva za povratak zakupaca u DZ-a, 

kao i puna tri mjeseca od našeg neformalnog susreta u Komori, željeli bi da saznamo u  

kojoj je fazi rješavanje problematike povratka dentalnih tehničara pri  DZ-a. 

Kako vrijeme istječe, a još ne znamo i ne vidimo kakvi su koraci poduzeti, 

molimo Vas da nas obavijestite o učinjenom.  

 

Želimo Vam vjerovati i nadamo se da bi buduća suradnja bila put za lakše rješavanje i  

drugih nagomilanih problema u struci, kao i bolji dijalog dvije međusobno ovisne djelatnosti 

i bolju timsku suradnju.Vjerujemo da ćemo sve riješiti dijalogom, suradnjom i dobrom 

voljom, bez uplitanja ostalih ne srodnih struka u rješavanju ovih problema. 

      

S poštovanjem, 

 

                                                       Predsjednica Udruge dentalnih tehničara RH 

                                                                     

Živana Radić 


